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Svar på interpellation (2008:22) från Jan Valeskog (s) om 
problemen med värmeförsörjningen av nybildade 
bostadsrättsföreningar i områden med lokala fjärrvärmenät  
 

 

 
 

 

Det är glädjande att interpellanten lyfter denna högst angelägna fråga. Jag instämmer i 

slutsatsen att det vore problematiskt om friköpta fastigheter skulle tvingas lämna det utbyggda 

fjärrvärmenätet.  

 

Det måste stå varje bostadsrättsförening fritt att välja uppvärmningsform och fjärrvärme är 

kanske det i särklass bästa uppvärmningsalternativet, både ekonomiskt och miljömässigt. 

Fjärrvärmen är populär. Idag är ca 85 procent av flerfamiljshusen i Stockholm anslutna till 

fjärrvärme samtidigt som anslutningsgraden ökar stabilt. Varje år ansluter sig i 

storleksordningen 300 fastigheter i Stockholm till fjärrvärme. 

 

Kostnader för friköpta fastigheters uppvärmning tas av respektive bostadsrättsförening. Det är 

dock inte kostnadsfrågan som är problemet för fjärrvärmelösningar i friköpta fastigheter, utan 

samordningsfrågan. För att hitta en lösning på denna viktiga fråga förs samtal mellan 

Stockholms Stadshus AB och Fortum. 
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Joakim Larsson (m) 

Bostads- och integrationsborgarråd 

 

 

 


